
بهره برداری رسمی از فاز اول پارک ساحلی 
لیان  بوشهر  در هفته دولت 

بوشهر- اخبارصنعت: در این مراسم که با حضور استاندار بوشهر، 
معاون عمرانی استانداری، فرماندار شهرستان بوشهر، رئیس شورای اسلامی 
شهر، سرپرست شهرداری بندر بوشهرو جمعی از مسئولین اجرایی استان و 
اصحاب رسانه انجام شد  مهندس فردین خورشیدیان سرپرست شهرداری 
بندر بوشهر ضمن خوش آمدگویی به حاضرین   گفت: پارک ساحلی و 
گردشگری لیان  با جاذبه های بکر و منظره طبیعی به عنوان یکی از بزرگترین 
و زیباترین پارک های ساحل خلیج فارس می باشد که هم اکنون فاز اول آن 
آماده بهره برداری است.وی در ادامه عنوان نمود: با توجه به رویکرد  مدیریت 
شهری در خصوص توزیع مناسب و عدالت محور امکانات در سطح شهر 
بوشهر و همچنین توجه به محلات جنوبی و ایجاد توسعه متوازن و توانمند 
سازی محلات کمتر برخوردار، اجرای فاز اول پروژه پارک ساحلی لیان در 
تابستان سال ۹۸ کلید خورد .سرپرست شهرداری بندر بوشهر مساحت 
پارک ساحلی لیان بوشهر برای اجرای پروژه های گردشگری در فاز اول 
را ۵/۲هکتار عنوان نمود و گفت: در این پارک با جاذبه های بکر و منظره 
طبیعی و به عنوان بزرگترین و زیباترین پارک کنار خلیج فارس ضمن توسعه 
فضای سبز و تفریحی زیرساخت های لازم برای رفاه و آسایش گردشگران 
فراهم شده است.خورشیدیان ضمن تقدیر از همه مدیران و افرادی که در 
تکمیل این پارک ساحلی نقش داشتند ابراز امیدواری نمود با تخصیص و 
تأمین اعتبار لازم انشاالله در آینده فازهای بعدی این پروژه عملیاتی شود .
این پارک به عنوان ظرفیت جدید گردشگری ساحلی با ایجاد محیطی شاد 
و مفرح در شهر بوشهر محسوب می شود که مردم و شهروندان عزیز می 
توانند برای گردش و تفریح به ویژه استفاده از دریا و قابلیت های آن بهره 
مند شوند .فاز اول  پروژه پارک لیان که توسط شهرداری بندر بوشهر با 
عنوان  طرح ایجاد توسعه فضای سبز پارکهای عمومی شهر بوشهر عملیاتی 
شد کل مبلغ موافقت نامه ۱۴۲۶۰۰۰۰۰۰۰۰ ریال بوده که مبلغ  ۹۰ 
میلیارد ریال پرداخت گردیده است  .بدیهی است در این پروژه خاکبرداری 
، خاک ریزی و قلوه ریزی به حجم حدود ۲۰۰۰۰ مترمکعب،  محوطه 
سازی به مساحت ۱۸7۵مترمربع ، دیوارکشی به مساحت ۱۱۴۲مترمربع، 
اجرای فضای سبز به مساحت ۴3۶۹مترمربع، احداث ۸ چشمه سرویس 
بهداشتی ۱۴۶مترمربع در بخش جنوبی و شمالی پارک ، اجرای ۲۶۲۱متر 
طول سنگ جدول، نصب پایه های روشنایی ، نصب نیمکت و سطل زباله 
و آلاچیق، انجام  شد.همچنین احداث طاق نما با سنگ بوشهری ، المان 
های بتنی ، احداث آمفی تئاتر ساحلی در بخش جنوبی پارک، طراحی و 
اجرای مسیر پیاده روی به مساحت 3۲۰۰ متر مربع از دیگر مشخصات 

این پارک است.

اراک – امیدی : همزمان با هفته دولت و با حضور استاندار مرکزی از پروژه 
های اداره کل نوسازی مدارس استان بهره برداری شد و کلنگ چند طرح دیگر 

نیز به زمین زده شد. 
اداره  کارکنان  و  وتشکراز مجموعه همکاران  تقدیر  استاندارمرکزی ضمن 
نوسازی، توسعه وتجهیز مدارس استان مرکزی که در راستای فعال سازی و به 
اتمام رسیدن پروژه ها تلاش نموده اند گفت: درحال حاضر فضای خوب ومناسبی 
درمجموعه آموزش وپرورش و نوسازی مدارس حاکم است و باید دراین شرایط 
ازمشارکت خیرین فعال بیش ازگذشته بهره برد و پروژه های نیمه تمام زودتر 

تکمیل شوند و به بهره برداری برسند.         
مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس استان مرکزی در آیین افتتاح 
ساختمان آموزشی هنرستان شهید سید مصطفی خمینی)ره( با اشاره به اینکه 
از سال ۹۴ کلنگ زنی این پروژه آغاز شده بود، گفت: این پروژه از محل اعتبارات 
استانی و ملی و با کاربری آموزشی در ۱۲ کلاس درس احداث و از ابتدای سال 

تحصیلی میزبان هنرجویان خواهد بود.
محمدی افزود: ساختمان آموزشی این هنرستان با زیر بنای ۱3۵۵ مترمربع 
و در سه طبقه با هزینه ای معادل ۲ میلیارد و ۵۰۰ میلیون تومان آماده بهره 
برداری است. وی در ادامه با بیان اینکه عملیات ساخت دو کارگاه این هنرستان نیز 
آغازشد، برآورد اولیه هزینه احداث کارگاه های این هنرستان را هفت میلیارد تومان 
عنوان کرد.همچنین در مراسم دیگری در شهرستان دلیجان با حضور استاندار، 
سلیمی نماینده مردم دلیجان در مجلس شورای اسلامی مدرسه ۱۲ کلاسه برکت 

افتتاح شد.
مدیرکل نوسازی، توسعه وتجهیزمدارس استان مرکزی در آیین افتتاح این 
مدرسه بابیان اینکه برای این طرح 3۰ میلیارد ریال اعتبار هزینه شده است که 

سهم بنیاد برکت ۱۰ میلیارد ریال بوده و ۲۰ میلیارد ریال نیز از اعتبارات ملی و 
استانی هزینه شده است، گفت: این بنا سال ۹۴ کلنگ زنی شد اما به دلیل کمبود 
اعتبار تکمیل آن به تعویق افتاد و پس از چندین سال توقف در پروژه مجدد با 

پیگیری های مسئولین استانی و شهرستانی تکمیل و به بهره برداری رسید.
محمدی  بابیان اینکه این آموزشگاه یک هزار ۴۸7 مترمربع زیربنا دارد، افزود: 
این مدرسه شامل ۱۲ کلاس درس، سالن چند منظوره، سایت رایانه، آزمایشگاه، 

اتاق بهداشت، اتاق اداری، موتورخانه و بوفه می شود.
مدیر کل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس استان مرکزی درمراسم افتتاح 
پروژه مقاوم سازی مدرسه دخترانه بهشت ستایش زیربنای این فضای اموزشی 
را 7۰۰ مترمربع با ۹ کلاس درس عنوان کرد و گفت: یک میلیارد تومان هزینه 
مقاوم سازی این فضای آموزشی شده، که از محل مشارکت های خیرین تامین 
شده است. محمدی ضمن قدردانی از همکاری و مساعدت مجموعه استانداری 
و فرمانداری در این بخش افزود: از دوسال پیش با حمایت های استاندارمرکزی 
وافزایش اعتبارات عمرانی بیشتر پروژه های نیمه تمام و باقی مانده در این بخش 

تعیین تکلیف شدند.

دکتر ابراهیم عبدی پور اعلام کرد: ترم آینده در دانشگاه 
حضرت معصومه )س( غیرحضوری و برخط برگزار خواهد شد اما 
در خصوص دانشجویان جدیدالورود و دروس عملی، استثنائاتی 

وجود دارد.
معصومه)س(  دانشگاه حضرت  عمومی  روابط  گزارش  به 
، ابراهیم عبدی پور فرد عنوان کرد: برنامۀ آموزشی دانشگاه ها 
کرونا  ویروس  از  ناشی  وضعیت  و  جامعه   شرایط  با  متناسب 
تغییر پیدا کرده است و و ما نیز در تدوین برنامه های آموزشی 
توصیه های ستاد مبارزه با کرونا را لحاظ می کنیم،  با توجه به 
شرایط فعلی استان قم، بیشتر دانشگاه های دولتی استان تصمیم 

بر برگزاری ترم پیش رو به صورت غیرحضوری گرفته اند.
دانشگاه  آینده در  ترم  برگزاری  نحوه ی  وی درخصوص 
حضرت معصومه)س( بیان کرد: بنابر توصیه ها و وضع موجود، 
از ۱۵ شهریور  معصومه)س(  دانشگاه حضرت  در  آینده  ترم 
الکترونیکی  شیوه  به  و  غیرحضوری  صورت  به  و  شده  آغاز 
مورد  در  استثنا  دو  داد:  ادامه  شد.وی  خواهد  برگزار  برخط 

آموزش مجازی در ترم آَینده وجود دارد و تاکنون برنامه ریزی 
بر این بوده است که دو دسته از کلاس ها به صورت حضوری 
برگزار شوند، دسته اول، دانشجویان جدیدالورود هستند که 
طبق نظر کارشناسان آموزش عالی، برای آَشنایی دانشجویان 
با دانشگاه و درک فضای دانشجویی و معارفه با اساتید، توصیه 
به صورت  را  ترم  اول  هفته ی   ۴ تا   ۲ بین  که  است  این  بر 
حضوری تجربه کنند و پس از آن از خدمات آموزش مجازی 
می شود  اعلام  کنکور  نتایج  ماه  مهر  اواخر  شوند،  برخوردار 
دانشگاه  در  ماه  آبان  از  جدیدالورود  دانشجویان  پذیرش  و 
انجام خواهد شد.رئیس دانشگاه حضرت معصومه )س( عنوان 
به  کرد: استثنای دوم، دروس عملی و کارگاهی هستند که 
طریق  از  آن ها  آموزشی  اهداف  آموزش  کارشناسان  گفته ی 
تدریس مجازی محقق نخواهد شد، به این خاطر در صورت 
برخی دروس عملی  در رشته های  دارد که  احتمال  امکان، 

کوتاهترین  با  محدود،  به صورت   ، روانشناسی  و  حسابداری 
پروتکل های  رعایت  با  و  فشرده،  بصورت  و  ممکن  زمان 
تدابیر  امر  این  انجام  درصورت  برگزار خواهد شد،  بهداشتی 
لازم برای دانشجویان غیربومی نیز در نظر گرفته شده است، 
برای مثال از ظرفیت یک خوابگاه ۴۵۰ نفره، تنها برای اسکان 
حدود ۴۰ نفر و استفاده خواهد شد و در عین حال نیز رعایت 
کیفیت  درخصوص  است.وی  مدنظر  بهداشتی  پروتکل های 
امکانات فراهم شده برای آموزش مجازی در دانشگاه حضرت 
معصومه )س(، گفت: در ترم گذشته با شرایط غیرمنتظره ای 
روبرو شدیم و پیش بینی درخصوص نیاز به آموزش مجازی 
نداشتیم، اما در ترم پیش رو، پیش بینی های لازم انجام شده 
است و باتوجه به تجربه های اخذ شده در ترم گذشته، تلاش 
بر این است که اشکالات قبلی رفع شده و آموزش مجازی به 

بهترین شیوه ی ممکن انجام شود.

عبدی پور فرد ادامه داد: برای ترم آینده سامانه ای جدید 
و  است  شده  فراهم  بیشتر  کارآمدی  و  امکانات  با  روز  به  و 
دستورالعمل شیوه ی آموزش مجازی نحوه ی ارزشیابی مستمر 
دانشجویان در بستر آموزش الکترونیکی تدوین و ابلاغ شده است، 

اغلب کلاس ها به صورت آنلاین برگزار خواهد شد
وی اظهار  داشت: برای برخی دانشجویان که در مناطق 
دوردست هستند و از امکانات اینترنتی ضعیفی برخورداراند، امکان 
ارتباط صوتی و نوشتاری نیز فراهم شده است، برای دانشجویانی 
که اصلا امکان استفاده از اینترنت را ندارند، بسته های آموزشی 
تهیه و به منزل آن ها ارسال خواهد شد، در ترم گذشته نیز از هر 
۱۵۰۰ دانشجو، تنها حدود ۱۵ نفر این مشکل را گزارش کردند 
که شیوه ارسال فیزیکی بسته ی آموزشی نیز برای آن ها انجام 
شد.رئیس دانشگاه حضرت معصومه )س(  در پایان درخصوص 
تسهیلات موجود بیان کرد: بر اساس دستورالعمل های وزارتی، 

تسهیلاتی نیز برای دانشجویان در نظر گرفته شده است، برای 
مثال دانشجویان غیربومی می توانند در یکی از دانشگاه های شهر 
محل سکونت خود به صورت تک درس یا کل ترم، مهمان شوند، 
البته این در صورتی ممکن است که در شهر محل سکونت آن ها، 

دانشگاه دولتی وجود داشته باشد.

از  بیان کرد: به منظور جلوگیری  رامین گلشنی راد 
بحرانی شدن وضعیت پرباری ترانسفورماتورهای ۲3۰.۱3۲ 
کیلو ولت پست برق اصلی هفت تپه در شرایط پیک بار و 
جلوگیری از خاموشی مشترکین به واسطه این پرباری، پست 
برق موبایل gis در هفت تپه مورد بهره برداری قرار گرفت.

وی با بیان اینکه این پست موبایل نقش موثری در گذر 
از پیک مصرف تابستان جاری داشته است، افزود: با این اقدام 
ضمن کاهش بار ترانسفورماتورهای ۲3۰ کیلو ولت پست 
اصلی هفت تپه، بخش قابل توجهی از بار مشترکین هفت 
تپه تامین و باعث افزایش پایداری این پست برق شده است.
سرپرست معاونت بهره برداری شرکت برق منطقه ای 
خوزستان تصریح کرد: این پست موبایل ۲3۰.۱3۲ کیلو 
ولت، ۴۰ مگاولت آمپر ظرفیت دارد و از تمهیدات اندیشیده 

شده برای عبور از تابستان ۹۹ بوده است.
راه اندازی پست برق موبایل در هفت تپه

سرپرست معاونت بهره برداری شرکت برق منطقه ای 

خوزستان گفت: یک پست موبایل با ظرفیت ۴۰ مگاولت 
راه  تپه شهرستان شوش  اصلی هفت  برق  آمپر در پست 
اندازی و وارد مدار شد.رامین گلشنی راد بیان کرد: به منظور 

جلوگیری از بحرانی شدن وضعیت پرباری ترانسفورماتورهای 
۲3۰.۱3۲ کیلو ولت پست برق اصلی هفت تپه در شرایط 
پیک بار و جلوگیری از خاموشی مشترکین به واسطه این 
پرباری، پست برق موبایل gis در هفت تپه مورد بهره برداری 
قرار گرفت.وی با بیان اینکه این پست موبایل نقش موثری 
در گذر از پیک مصرف تابستان جاری داشته است، افزود: با 
این اقدام ضمن کاهش بار ترانسفورماتورهای ۲3۰ کیلو ولت 
پست اصلی هفت تپه، بخش قابل توجهی از بار مشترکین 
هفت تپه تامین و باعث افزایش پایداری این پست برق شده 
است.سرپرست معاونت بهره برداری شرکت برق منطقه ای 
خوزستان تصریح کرد: این پست موبایل ۲3۰.۱3۲ کیلو 
ولت، ۴۰ مگاولت آمپر ظرفیت دارد و از تمهیدات اندیشیده 

شده برای عبور از تابستان ۹۹ بوده است.

همزمان با هفته دولت و با حضور استاندار مرکزی؛

بهره برداری از چند پروژه آموزشی استان مرکزی

ترمآیندهدانشگاهحضرتمعصومه)س(برخطبرگزارمیشود

سرپرست معاونت بهره برداری شرکت برق منطقه ای خوزستان: 

یک پست موبایل با ظرفیت 40 مگاولت آمپر در پست برق اصلی هفت تپه شهرستان شوش راه اندازی و وارد مدار شد
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